
 

 

   

Interpelacje i zapytania radnych, złożone w trakcie obrad V Sesji Rady Miejskiej, która odbyła 

się w dniu 26 września 2024 r. 

 

 

Radna Alina Bodynek – złożyła 1 interpelację i 1 zapytanie: 

1. Interpelacja w sprawie połączenia autobusowego z os. Nowy Paryż.  

2. Zapytanie w sprawie zmiany organizacji ruchu w rejonie skrzyżowania Chorzowska/Bytomska. 

 

Radny Arkadiusz Chorób – złożył 3 interpelacje i 1 zapytanie: 

1. Interpelacja w sprawie wykonania tymczasowego przejścia dla pieszych w rejonie zjazdu na 

DTŚ. 

2. Interpelacja w sprawie zamontowania luster przy wyjazdach dróg wewnętrznych na 

ul. Zubrzyckiego. 

3. Interpelacja w sprawie wykonania oświetlenia ciągu pieszo-rowerowego „Deptak Rawa”.  

4. Zapytanie w sprawie nieuprzątniętych banerów wyborczych.  

 

Radny Adam Jankowiak – złożył 1 zapytanie: 

1. Zapytanie w sprawie zagospodarowania terenu przy Parafii NSPJ w Piaśnikach oraz naprawy 

nawierzchni zjazdu na teren parkingu przy parafii.  

 

Radna Alicja Kiołbasa  – złożyła 2 interpelacje: 

1. Interpelacja w sprawie dostosowania przejść dla pieszych w obrębie ul. Metalowców i Górniczej 

do możliwości osób niepełnosprawnych. 

2. Interpelacja w sprawie zamknięcia Filii nr 5 Biblioteki Miejskiej przy ul. Krauzego 1. 

 

Radna Helena Kubica – złożyła 1 zapytanie: 

1. Zapytanie w sprawie nasadzeń drzew przy ul. Łagiewnickiej.  

 

Radny Damian Malujda – złożył 2 zapytania: 

1. Zapytanie w sprawie remontu skrzyżowania ul. Wiśniowej i ul. Nowej.  

2. Zapytanie w sprawie zmiany organizacji ruchu na skrzyżowaniu ul. Wiśniowej i ul. Hajduki.  

 

 



 

 

 

Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej Łukasz Respondek – złożył 1 interpelację i  1 zapytanie: 

1. Interpelacja w sprawie piłkochwytów na boisku przy stawie Kalina. 

2. Zapytanie w sprawie aplikowania o środki z Polsko-Szwajcarskiego Programu Rozwoju Miasta. 

 

Radna Dorota Wichura – złożyła 1 interpelację: 

1. Interpelacja w sprawie przycięcia drzew przy drodze w okolicy ul. Chorzowskiej 40-46.  

 

Radna Janina Zięba – złożyła 1 interpelację i 1 zapytanie: 

1. Interpelacja w sprawie naprawy nawierzchni ul. Wiśniowej od 33 do 33F.  

2. Zapytanie w sprawie zmiany nawierzchni na alejkach przy stawie Kalina.  


